
ZŠ a MŠ Kpt. Otakara Jaroše Louny,                                              
28. října 2173, příspěvková organizace 

Úvodník 

Tak máme nový školní rok, nový plot okolo školy, nové konvektomaty ve školní kuchyni, 
novou paní učitelku Smollenovou a také nový ročník našeho starého dobrého školního 
časopisu. Školní špión vám i letos bude přinášet zprávy z dění ve třídách a na výletech. 
V prvním čísle se ohlédneme za prázdninovým výjezdem žáků do zahraničí, poznávacími, 
sportovními i kulturními akcemi v září a říjnu. Mimořádnou pozornost věnujeme 
projektovému dni VOLBA POVOLÁNÍ, který na druhém stupni proběhl 17. října. Také v 
listopadu a prosinci nás čeká mnoho akcí. Budeme rádi, pokud nám o nich zase napíšete. 

  Mgr. Jana Elbelová a Mgr. Jana Švýcarová 

Jan Formánek, 3.H 

KALENDÁŘ AKCÍ  
 
1. 11. 2023 florbal chlapci, Postoloprty, 6. a 7. třídy  
7. 11. 2023 Mexický den   
8. 11. 2023 florbal chlapci, Postoloprty, 8. a 9. třídy  
9. 11. 2023 třídní schůzky   
10. 11. 2023 Národní galerie Praha, 8. třídy   
11. 11. 2023 Muzeum čertů, Zvídálek   
13. 11. 2023 Světový den laskavosti   
16. 11. 2023 florbal chlapci, Louny, 6. a 7. třídy  
20. 11. 2023 Projekt Step Up, 5. - 9. třídy  
21. 11. 2023 florbal chlapci, Louny, 8.a 9. třídy  
22. 11. 2023 Vzdělávání 2024, 8. a 9. třídy  
27. 11. 2023 divadelní představení Maryša, 8. a 9. třídy   
  1. 12. 2023 Folkový koncert, vybrané třídy  
19. 12. 2023 vánoční představení pro děti MŠ, 6. B, 
Housenky a Kukly  



 

 

Expedici Barendrecht provázela přátelská atmosféra 

Osm žáků loňského sedmého a osmého ročníku v 
doprovodu pedagogů V. Paurové a K. Buška z kraje 
prázdnin vyrazilo na dětský kemp do nizozemského 
Barendrechtu. Akce se zúčastnila také další partnerská 
města s žáky z Francie a Německa. Součástí bohatého 
programu byla návštěva Amsterdamu a Rotterdamu s 
lodním transferem do historickými mlýny proslulého 
Kiderkijku.   
Holandští hostitelé připravili celou akci na jedničku. 
Výborně se uvedli také naši žáci, kteří zanechali 
výborný dojem a komunikace v angličtině jim nečinila 
problémy. Sami se pak jedno dopoledne zapojili do 
dobrovolnických prací. 

 
V průběhu týdne jsme se tak seznámili s celou 
řadou zajímavostí o hostitelském městě, jehož 
starosta s česko-německými kořeny nás přivítal 
na radnici. V hlavním městě jsme navštívili 
nový památník holocaustu a poté slavné 
Rijksmuseum s obrazem Noční hlídky a 
dalších mistrovských děl včetně Van Gogha. 
Při procházce Rotterdamem pro změnu 
nemohla chybět zastávka u modernistických 
krychlových domů, památníku TGM nebo historického přístavu. Součástí nápaditě pojatého 
programu byl také sportovní den uspořádaný místním spolkem pro volnočasové aktivity. Závěr 
patřil opékání masa a zábavě v centru mládeže. Přátelská atmosféra, vydařené počasí a nové 
zkušenosti, tak by se dala shrnout úspěšná výprava. Příští rok setkání hostí německé Zschopau 
a možná se naskytne příležitost vycestovat i pro žáky naší školy.  

K. Bušek  
 

  
 

Ohlédnutí za prázdninami 



 

Novinky ze školní jídelny 

V naší školní jídelně jsme o prázdninách instalovali nové konvektomaty*.  Přílohy, zelenina, 
maso i ryby jsou teď šťavnatější a udrží v sobě důležité vitaminy, které naši strávníci 
potřebují.   
Využijeme jich i při přípravě jídel dne 7. listopadu 2023, kdy bude na škole MEXICKÝ DEN. 
Těšit se můžete na mexické menu od polévky až po drink, tematickou dekoraci a možná i 
zajímavé mexické prvky na kuchařích a kuchařkách.   
V ten den s námi bude vařit pan Martin Poláčko, známý kuchař slovenského původu, který má 

za sebou bohatou praxi, a to nejen u nás a u našich nejbližších 
sousedů, ale i v USA. Vařil pro takové celebrity jako je 
hollywoodský herec Edward Norton nebo zpěvačka Sheryl 
Crow. V současnosti se věnuje zejména poradenské činnosti 
v oblasti kulinářství, přitom ale stále vaří a bude vařit i u nás 
“na trojce”. Těšíme se na společné zážitky.  

Za školní jídelnu Zdeňka Laubeová  
 

*Konvektomat je profesionální kuchyňské zařízení, které 
kombinuje vlastnosti horkovzdušné a parní trouby. 
Výhodou této technologie jsou krátké časy vaření a 

šetrnější způsob úpravy pokrmů, které vedou k vyšší 
nutriční hodnotě připravovaných jídel a zachování vyššího 

množství vitamínů v porovnání s běžnými způsoby 
tepelné úpravy. 

 
Abaku se opět vrací na naši školu    

Abaku je metoda výuky početních schopností pro začátečníky i 
pokročilé, děti i dospělé. Hravou a tvořivou formou motivuje žáky k 
procvičování matematiky. 18. září proběhlo školení vyučujících, na 
kterém si sami vyzkoušeli používání pomůcek, jako jsou kostky a 
karty s čísly i vlastní hru Abaku.   
Paní učitelky mohou metodiku Abaku i pomůcky zařazovat do hodin 
matematiky. Kromě toho dostali naši žáci možnost procvičovat si své 
početní dovednosti i doma, a to pomocí počítačové hry. Ve hře Abaku 
hráč z nabídky čísel sestavuje různé matematické operace (příklady) 

a umisťuje je na hrací plochu, podobně 
jako při Scrabblu (hra s písmeny). Žáci, 
kteří projevili zájem, obdrželi kód pro 
registraci do hry na www.abakulab.com, kde mohou hrát jak 
proti hernímu robotovi, tak proti živým hráčům nejen v rámci 
jedné školy, ale také s žáky jiných zapojených škol. Tím zároveň 
pomáhají naší škole posouvat se v žebříčku v Abaku lize škol. 
Pokud bude naše škola mezi dvanáctkou nejaktivnějších škol v 
České republice, budou se moci tři nejlepší hráči z naší školy 
zúčastnit celostátního finále na konci školního roku.                                                                                               

Mgr. Jana Elbelová  

Co nového? 



 

Děti z mateřinky se vydaly do galerie i do muzea  

V rámci tématu Magické 
smysly jsme v úterý 3. října 
navštívili výstavu Krása v 
Galerii Benedikta Rejta v 
Lounech. Děti viděly spoustu 
zajímavých expozic, děl, 
mohly navštívit všechny 
místnosti galerie, z nichž 
nejvíce se jim líbila místnost, 
kde vnímaly různé vůně.  
 
 

O dva dny později jsme se vydali na výlet do 
Zemědělského muzea v Praze. Děti 

viděly mnoho zajímavostí z 
oblasti zemědělství, rybářství i 
gastronomie. V oddělení 
gastronomie si děti vyzkoušely 

na elektronických 
obrazovkách, jak se dají 

připravovat různé pokrmy. 
Viděly, jak vypadala domácnost 
dříve a dnes, vyzkoušely si, jak 

správně nakupovat, třídit potraviny a zpracovávat těsto. 
Každá místnost byla doplněna krásnými ilustracemi k tématům. 
Určitě jsme zde nebyli naposledy.               

                

 

Počasí nám přálo i během října, a 
tak jsme si užívali podzimních 
hrátek u nás na hřišti. Sbírali jsme 
listí, tvořili jsme zvířátka z 
přírodnin a užívali si barvy 
podzimu.  

Lenka Burianová  
 

 

   

   

  

 

 

Mateřská škola 



 

 

Ahoj, to jsme my z 1. A, třída příšerek  

Máme za sebou první dva měsíce ve škole a z našich prvňáčků 
jsou opravdoví školáci. Skvěle se orientují v budově školy, ve 
třídě, mají spoustu nových kamarádů. Už se i mnohé naučili. 
Poznávají písmena, čtou první slabiky a slova, připravují ruku 
na psaní, počítají do pěti, malují a vyrábějí, sportují a zpívají. 
Na všechny jejich úspěchy dohlíží moudrá zelená příšerka.  

Mgr. Martina Havrdová 

 

Prvňáčci vytvářeli písmena z kaštanů  
K podzimu patří kaštany. Proto se žáci 1.H 
rozhodli je nasbírat a využít jich při vyučování. 
Vytvářeli písmena, která již bezpečně znají, a ve 
skupince sestavili podzimní plod. Všechny 
kaštany následně vysypali do sběrného koše pro 
zvířátka.                                        Mgr. Zuzana Šedivá  
 

 

 

Žáci 3.H vyráběli s paní 
učitelkou Zahradníčkovou 

podzimní dekorace 
z dřevěných koleček. 

 
 

Co jsme zažili ve skanzenu ve Březně u Loun 

Na začátku jsme se všichni pozdravili a potom jsme šli do 
takového velikého legračního domu. V tom domě byl oheň, ke 
kterému jsme si sedli, a pan průvodce nám vyprávěl o 
starodávných řemeslech. Potom nám paní učitelka a pan 
průvodce rozdali hudební nástroje, na které jsme si zahráli. Dále 
nám pan průvodce řekl, že máme 30 minut na to, abychom si 
zkusili například ručně umlít mouku nebo rozdělali oheň pomocí 
malých kamínků, udělali otvor do kamínku za pomoci vrtačky, 
která se tehdy používala. Pak jsme se přemístili na louku a tam 
jsme si zkusili orat pole, střílet z luku, házet oštěpem a troubit na 
roh. Na závěr jsme si mohli koupit nějaký suvenýr. Po skončení 
programu jsme se vrátili na vlakové nádraží a šťastně jsme dojeli 
do Loun.                                                                                      

   Eliška Slavíková, 4.H 
 

Zprávy ze tříd 



 

 
Osmáci se vydali na Seniorskou šlápotu 

Třída 8. A opět přijala pozvání od Městské správy sociálních služeb v Mostě a ve středu 6. 
září vyrazila v rámci projektu Mezigenerační solidarita na akci Seniorská šlápota. Procházky 
se seniory na mosteckém Resslu jsme se zúčastnili již podruhé. Měli jsme velkou radost, že si 
nás babičky a dědečkové mosteckého Domova pro 
seniory pamatovali a mohli jsme s nimi prožít část 
dopoledne. Pro zpestření programu jsme jim 
zarecitovali krátké básně a zazpívali. Velmi nás 
zahřála děkovná slova nejen paní organizátorky, ale 
též „našich“ známých babiček. Odjížděli jsme s 
radostným pocitem, že se naše vzájemná interakce 
se seniory vydařila a těšíme se na další společnou 
akci.                                      Mgr. Jana Švýcarová 

 
7.H navštívila GAML  
V pondělí 9. 10. jsme šli s paní učitelkou Elbelovou do Galerie města Loun. Šli jsme tam na 
výstavu Obrazy/odrazy v porcelánu od paní Jany Marešové. Byly tam obrazy i porcelánové 
kousky. Asi bych si žádný nekoupila, ale byl tam jeden hezký s kočkami. Nejdříve jsme si 
prohlédli všechny obrazy a poté jsme se ptali na otázky ve dvojicích.       Nela Sloupová, 7.H  

 
Provázela nás přímo autorka Jana Marešová. 
Ukazovala nám své obrazy. Nejvíce mě zaujal 
obraz s ostny. Celkově bych dal galerii 8 z 10 
bodů.                               Ondřej Nejedlý, 7.H  
 

V této galerii jsem byl poprvé a docela se mi 
tam líbilo. Naším úkolem bylo vybrat si obraz a 
udělat u něj rozhovor. Já jsem dělal autora 
obrazu a kluci návštěvníky. Obrazy a odrazy 
byly skvělé. Nejvíc se mi líbil obraz s 
horami.                                  Jan Semrád, 7.H  

 

Zprávy z terénu 



 

Uhelné safari nadchlo i vyděsilo  

Skupina žáků 8. A se 11. září vydala na 
exkurzi do těžebních lomů – Uhelného safari. 
Akci pořádá Vršanská uhelná a Severní 
energetická. Seznamují veřejnost s tím, jak 
probíhá těžba uhlí a rekultivace mostecké 
krajiny.  
Uhelné Safari se nám moc líbilo. Jeli jsme v 
obrněném autě, pan průvodce nám vyprávěl o 
těžbě uhlí a ukazoval nám obrázky. Nejlepší 
byly „teď a dříve“. Měli jsme štěstí a viděli 
jsme všechny stroje za provozu. Stroje byly obrovské, viděli jsme korečkové rypadlo. Přiblížit 
se tak blízko k rypadlům se jen tak nestává. Stát pod těmi velkými stroji bylo děsivé a ohromné. 
Ve „velké díře“ jsme uviděli muflony a pokračovali jsme k jezeru Most. Byl to super výlet, 
zajímavý a hodně naučný, navíc jsme si mohli odnést uhlí. Všem moc doporučujeme! 

                                                                          žáci 8.A  
 
Co všechno “dokáže” člověk aneb rekultivace Mostecka ještě jednou    
 
   Žáci devátých tříd se 22. září zúčastnili exkurze, na které se 
seznámili s tím, jak se naše republika a posléze soukromá firma 
vyrovnává s obnovou krajiny, kterou zničila těžbou hnědého uhlí. 
Museli jsme se připravit na nepříjemně chladné a deštivé počasí. 
Mokrá varianta exkurze zahrnovala návštěvu unikátního kostela 
Nanebevzetí Panny Marie v Mostě, procházku k jezeru vzniklému 
v místě vytěženého uhelného lomu Vršany (název podle zničené 
vesnice Vršany) a návštěvu zámku Jezeří, ležícímu na kopci 
přímo nad lomem ČSA.    
    Kostel byl v roce 1976 přesunut o 800 metrů po obloukovém 
kolejišti. Dnes se místo původního stanoviště kostela nachází 
uprostřed jezera Most, které má 350 hektarů. Po výkladu si děti 
mohly prohlédnout celý kostel s nádhernou gotickou klenbou 
samy, jít po ochozu až k vzácným starobylým varhanám a modelu přesunu kostela.   
   Procházka okolo jezera byla doprovázena výkladem k těžbě hnědého uhlí a historií těžby, 

těžkostmi okolo napouštění a údržby břehů jezera, které se má stát 
oázou klidu, rekreace a sportů pro Mosťáky. Zadní část jezera je 
ponechána volné přírodě. Překvapením pro nás byla informace, že 
čistota vody v jezeře je podobná čistotě vody v horských jezerech.   
   Zámek Jezeří se stále opravuje. Za války a hlavně za éry 
socialismu byl silně poničen. K rozhodnutí zámek zachránit 
přispěla krásná barokní architektura a nadšení současné kastelánky 
hradu. Ani déšť nezkazil náladu a prožití onoho dne a děti si 
odvezly představy o tom, jak se dá příroda poničit a zase křísit. A 
hlavně…. Co všechno člověk „dokáže“.   

  Přírodě zdar! Ing.  Marie Růžková  
 

Zprávy z terénu 



 

Vybrat si správné povolání dá pořádnou fušku   
 
Letos jsme se rozhodli uskutečnit pro 
žáky 2. stupně projektový den, který 
jsme věnovali volbě povolání. Vidět 
různá povolání v praxi, popovídat si s 
těmi, kteří tato povolání vykonávají, a 
zeptat se na otázky, které žáky 
zajímají, to byl náš cíl. Šesté třídy 
mohly vyzpovídat své hosty z řad 
rodičů a zaměstnanců školy, sedmé 
ročníky navštívily Seko Aerospace a.s. 
a MÚ Louny. 
 Žáci 8. - 9. ročníků, ti už si vybírali sami podle svých zájmů. Podívali se tak do technických 
dílen OA a SOŠ gen. F. Fajtla v Lounech, rehabilitačního střediska Nemocnice AGEL Louny 
a.s., do společnosti Auto - Evžen Myslivec s.r.o., Domu seniorů v Lounech, Zdravotnické 

záchranné služby v Lounech, do JíLaT s.r.o (truhlářství)  v 
Černčicích, do Pedagogicko-psychologické poradny  v 
Lounech, vyslechli si vyčerpávající prezentaci o PČR a s 
poutavým výkladem si prohlédli  policejní vozový park, 
změřili síly v oblasti informační a komunikační technologie a 
dověděli se i o oborech zabývajících se zemědělstvím. 
Odvážní zkusili být užiteční v kuchyni školní jídelny, při práci 
s dětmi v MŠ, při výuce žáků ve 2. a 3. třídách a 
administrativní práci v kanceláři školy. To, že se dětem i 
dospělým den líbil, bylo slyšet nejen z upřímných reakcí, ale 
je to poznat i na prezentacích, které následně vznikly. Den by 
se neuskutečnil bez zmíněných firem, společností, organizací, 

podnikatelů a všech lidiček, kteří pomáhali. Všem vám patří velké poděkování.     
 

Mgr. Dana Kuďousková, výchovná a kariérová poradkyně 

Projektový den 

Žáci si v rehabilitačním středisku 
Nemocnice AGEL Louny 

vyzkoušeli různé pomůcky. 

Ve školní kuchyni se žáci dozvěděli 
více o práci kuchařů a sami si 

připravili svačinu. 

Také z truhlářství pana Laubeho si 
žáci kromě informací odnesli i 

zkušenost s prací s nástroji.  



 

Projektový den 



 

Projektový den 



 

 

Projektový den 



 

 
Žákovský parlament opět zasedá   

Žákovský parlament se zabývá spoluprací mezi třídami. Rozebíráme nápady na školní akce či 
výlety, které by zpříjemnily žákům průběh celého roku. Neděláme však zázraky. Pro 
fungování parlamentu jsme si na 1. schůzce zvolili předsedu, který celou schůzi vede, a dva 
místopředsedy.  Letos naše první akce bude Halloweenský den, který se bude konat 31. října. 
Koordinátory parlamentu jsou pan učitel Majer a paní učitelka Mráčková.   

                                                                                  Eliška Brunová, 9. H  
 
Stezka odvahy 
Říjen kráčí k Halloweenu 
usměj se namísto splínu. 
Ozdob dýni, připrav masku 
užij si odvahy stezku! 
  
Halloweenský den 
Halloweenský den se chystá 
pro strašidla je dost místa. 
Bafne na nás příšera 
není to pan Kučera? 
  
                      žáci 6. tříd 
 

Literární okénko 



 
 
Logická olympiáda  
“Odvaž se použít vlastní rozum” - tak zní motto Logické olympiády, celostátní soutěže 
pořádané Mensou Česko. Tato soutěž je založená 
na logických úlohách, jejichž řešení vyžaduje 
samostatný a kreativní přístup. Nerozhodují zde 
naučené znalosti, ale schopnost samostatného 
uvažování a pohotového rozhodování. V 
letošním školním roce se do Logické olympiády 
zaregistrovalo přes sto tisíc žáků, z toho 310 z 
naší školy.  

 Do kategorie žáků 1. tříd se přihlásil jediný náš 
žák, Jan Vacek z 1.H. V kategorii 2. tříd se 
zúčastnili Emily McGregor a Jaromír Elbel z 
2.A. (V době uzávěrky ještě nejsou známy 
výsledky těchto kateogorií.)  
V kategorii žáků 3. - 5. tříd si nakonec on-line test 
vyzkoušelo jen 22 žáků. Nejúspěšnější řešitelkou 
z nich byla Ester Kalabišková ze 4.A.  

Další pořadí ukazuje tabulka.  

 

V kategorii žáků 6. - 9. tříd si test vyzkoušelo 138 žáků, většinou ve škole v hodinách 
informatiky. Tady se prosadily na první příčkách hlavně dívky, z nichž nejlepšího výsledku 
dosáhla Klára Babušková ze 7.H.   

 

Mgr. Jana Elbelová 

Další zprávy 



 

Naše úspěchy v Přespolním běhu 

Každý školní rok se naši žáci zapojují do 
různých sportovních soutěží. První 
takovou bylo oblastní kolo Přespolního 
běhu 21. 9. 2023. Zde jsme měli zástupce 
ve všech kategoriích od 4. až po 9. ročník. 
Jak dívky, tak i chlapci, kterých bylo 
v součtu 36, si hravě poradili v týmovém 
běhu, který se konal v okolí Základní 
školy v Postoloprtech. Děvčata běhala 1 a 
1,5 km, chlapci podle věku 1 až 3 km. 
Všechny naše kategorie až na chlapce IV. 
kategorie (byli na 2. místě) obsadily první 
příčku, a tím si zajistily postup do okresního kola. To se konalo 27. 9. 2023 v zámeckém parku 
v Krásném Dvoře. Tady už úspěšnost nebyla 100 %, ale i zde naše škola o sobě dala vědět. 

Nejúspěšnější byli chlapci a dívky III. kategorie (6. a 7. 
ročník), kteří skončili na 1. místě, a tak postup do krajského 
kola byl na místě. Ostatní kategorie měly toto umístění: 1x 
druhé místo, 2x třetí a 1x čtvrté místo.  
Krajské kolo bylo hned za týden 2. 10. 2023 v Ústí n/L a 
chlapce ve složení – Brom, Formánek, Vaic M. (6.H), 
Panoch, Keprta (7.H), Trubač (7.H) - čekaly 2 kilometry. 
Dívky ve složení - Hlaváčková (7.A), Gabrielová (7.B), 
Bromová (6.H), Pávková (6.B), Lenkviková (6.A), 
Bradáčová (7.H) - čekal 1 kilometr. S opravdu náročnou tratí 
a ve velké konkurenci lépe uspěly dívky, které se umístily na 
krásném 3. místě, chlapcům trasa moc nesedla a skončili na 7. 
místě. Dívkám patří obrovská gratulace za perfektní 
reprezentaci naší školy, ale poděkování patří samozřejmě 
všem účastníkům ze všech kol Přespolního běhu.   

Ing. Petra Trkovská, Mgr. Tereza Nipauerová  
 
Zvídálkové na víkendovém pobytu sportovali a soutěžili    
Na víkendovém pobytu v Jesenici se nám líbilo. Bavila nás vybíjená, schovávaná nebo stavění 
balančních kamenů. Také jsme si užili procházky do lesa a okolo areálu. V lese jsme stavěli 
domky pro zvířátka z klacků a z listů, nejhezčí domek vyrobil Danylo. Ze všeho nejvíc se nám 
líbilo stavění balančních kamenů. Do 
hry se zapojily i paní asistentky. 
Vyhrály Terezka Hrodková, Kačka a 
Týna. Výlet do Jesenice byl super, už 
se moc těším, až zase někam 
pojedeme.  

 Tereza Hlavsová, 8.A, Tereza 
Hrodková a Dana Zupková, 8.B 

 

 

Ze sportu 



 

Rozhovor s p. učitelkou Lenkou Petržilkovou  
Jistě víte, že na naší škole nejsou třídy ABC, ale ABH. Tato třída s označením H je totiž třídou 
hudební a hokejovou. A právě o té hudební části vám více v dnešním rozhovoru poví paní 
učitelka Petržilková.  
 
Kdo a kdy přišel s nápadem hudební třídy?  
S nápadem hudební třídy přišel můj táta Vladimír 
Petržilka. Ten v roce 1976 na naší škole založil 
pěvecký sbor Kvítek, který byl v letech 1988-93 
jedním z nejlepších dětských a dívčích pěveckých 
sborů v naší republice. A velké úspěchy slavil i 
ve světě, např. v JAR, Belgii, Francii, 
Německu...Kamarádili jsme s různými sbory a 
některé byly ze škol s rozšířenou výukou hudební 
výchovy. U nás ve škole již za mých školních let fungovaly hokejové třídy, a tak proč by 
nemohly být i hudební? Táta si o nápadu povídal s panem ředitelem, slovo dalo slovo a první 
"háčko" (hudba a hokej) bylo na světě. To byl rok 2014.  
 
Jak se vybírají žáci do hudební třídy?   
Žáci se zájmem o hudební třídu dělali talentové zkoušky, kde jsme zjistili, zda mají hudební 
sluch, smysl pro rytmus, ale třeba i zdravý hlas schopný kvalitního zpěvu. Během covidu se 
bohužel toto nedělo, a to není dobře. Děti musí splňovat základní předpoklady. Bez určitého 
talentu nemohou navštěvovat specializovanou třídu. A také musí mít zájem o hudbu a sborový 
zpěv. Nutností je účast na koncertech, jinak naše společná práce postrádá smysl.  

 
Kdy se kromě názvu Otakárek začalo používat 
ještě označení Housenky a Kukly?  
2017 - Housenky – žáci 1. - 3. tříd, 2019 - Kukly 
4. - 5. třída, 6. - 9. třída Otakárek.........vývojová 
stadia motýla:-).  
 
Na kolika koncertech ročně sbor vystupuje?   
Pravidelně se účastníme akcí Vánoční a Letní 
podvečer s Kvítkem, Den pro dětskou knihu a Noc 

s Andersenem v Městské knihovně v Lounech a dalších místních či regionálních akcí. 
Samozřejmě se všechna oddělení předvedla i na školní akademii k 50. výročí naší školy vloni 
ve Vrchlického divadle. Na závěr celého představení pak všichni sboristé i ostatní účinkující 
společně zazpívali oslavnou píseň "Padesát" (přetextovanou píseň "Pátá" speciálně pro tuto 
příležitost).   
 
Bude se nějakým způsobem oslavovat toto výročí?  
Původně jsem o oslavě nepřemýšlela, ale nápad je to dobrý. Takže někdy na jaře uděláme 
koncert k výročí 10 let "hudebních tříd“, zřejmě ve Vrchlického divadle.  
Děkujeme p. uč. Petržilkové za rozhovor a doufáme, že tyto třídy na naší škole ještě 
minimálně 10 let vydrží.  
                                                                     Ptala se Klára Příhodová, 9. H.  

Rozhovor s … 



 

          

9.H při přírodopisu nacvičovala první pomoc.                     Družinové děti trénovaly Abaku. 

  

6.H při laborkách pozorovala buňky cibule.                     Lucka při projektovém dni v rehabilitačním centru. 

 

Školní špión - časopis ZŠ a MŠ Kpt. O. Jaroše Louny, 28. října 2173,  p.o.  
Vychází každé dva měsíce, další číslo vyjde na konci PROSINCE 2023. 
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